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 БАЊАЛУКА - Председница Републике Српске (РС) Жељка Цвијановић изјавила је да су
се стекли услови за укидање ванредног стања, што подразумева и престанак потребе за
полицијским часом.

  

"Полицијски час је био у функцији смањења контаката и масовних окупљања јер је то
носило додатни ризик за ширење вируса корона. С обзиром на то да је отворена већина
објеката и да постоје прописане мере, нема потребе за постојањем полицијског часа",
нагласила је Цвијановићева за АТВ, преноси РТРС.

  

Она је додала да ће РС након укидања ванредног стања неко време функционисати у
условима ванредне ситуације, која је била на снази пре доношења одлуке о проглашењу
ванредног стања.

  

"То значи да ће постојати другачији режим функционисања у односу на потпуно
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нормално стање, али ће бити промена у односу на данашњу ситуацију", рекла је
Цвијановићва.

  

Она је указала да ће бити велики изазов организовати седницу Народне скупштине
Републике Српске и да ће она морати бити одржана уз мере заштите.

  

"Очекујем да ћемо без проблема доћи до одлуке о укидању ванредног стања и
потврђивања уредби са законском снагом које сам донела као председница Републике, а
да се након тога у наставку седнице бавимо животним питањима која проистичу из
ребаланса буџета", рекла је Цвијановићева.

  

(Танјуг)
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